



RUE SAINT-LAURENT

Depuis l'avenue des Pins jusqu'à
l'avenue Mont-Royal.

La Cité de Montréal, par ses Conseils et Procureurs, donne par les présentes avis public que mardi, le quatorzième jour de mars prochain, à dix heures et demie de l'avant-midi ou aussitôt que Conseil pourra être entendu, au palais de justice en cette cité, elle présentera, par le ministère de ses dits Conseils et Procureurs, à la Cour Supérieure, siégeant en division de pratique, (Chambre No 31) dans et pour le district de Montréal, Province de Québec, une requête demandant à ladite Cour de choisir et nommer, en vertu de l'acte de la Législature, 62 Victoria, chapitre 58, et ses amendements, deux personnes compétentes et désintéressées pour agir en qualité de Commissaires, conjointement avec l'un des Recorders de la Cité, comme président, et deux de ses estimateurs nommés par le Conseil, pour fixer et déterminer, conformément auxdits actes, les prix et indemnités à être accordés pour les terrains ou immeubles ci-après désignés que ladite Cité de Montréal a décidé d'acquérir, par résolution passée le treizième jour de février courant sous l'autorité de l'acte 4, Edouard VII, chapitre 49, section 24, pour élargir la rue St-Laurent, depuis l'avenue des Pins jusqu'à l'avenue Mont-Royal, dans les quartiers St-Laurent et St-Jean-Baptiste, et pour remplir les autres devoirs imposés auxdits Commissaires par la loi, savoir :

1.—Une lisière de terrain bornée au sud-ouest par le résidu des lots du cadastre Nos 18-55, 18-54, ce côté mesurant environ 33.9 pieds ; au nord-ouest par le lot du cadastre No 18-53, ce côté mesurant environ 21.25 pieds ; au nord-est par la rue St-Laurent, ce côté mesurant environ 33.4 ; au sud-est par le résidu du lot du cadastre No 18-55, maintenant avenue des Pins, ce côté mesurant environ..... pieds ; contenant une superficie de sept cent quinze (715) pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie nord-est des lots du cadastre Nos 18-55, 18-54, aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier St-Laurent de la Cité de Montréal ;

2.—Une lisière de terrain sur laquelle est érigée une construction en brique à 3½ étages, bornée au sud-ouest par le résidu des lots du cadastre Nos 18-53, 18-52, 18-51, ce côté mesurant environ 75.1 pieds ; au nord-ouest par le lot du cadastre No 18-50, ce côté mesurant environ 21.25 pieds ; au nord-est par la rue St-Laurent, ce côté mesurant environ 75.1 pieds ; au sud-est par le lot du cadastre No 18-54, ce côté mesurant environ 21.25 pieds ; contenant une superficie de mille cinq cent quatre-vingt-seize (1596) pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie nord-est des lots du cadastre Nos 18-53, 18-52, 18-51, aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier St-Laurent de la Cité de Montréal ;

3.—Une lisière de terrain sur laquelle est érigée une construction en pierre de 2½ étages, bornée au sud-ouest par le résidu du lot du cadastre No 18-50, ce côté mesurant environ 25.0 pieds ; au nord-ouest par le lot du cadastre No 18-49, ce côté mesurant environ 21.45 pieds ; au nord-est par la rue St-Laurent, ce côté mesurant environ 25.0 pieds ; au sud-est par le lot du cadastre No 18-51, ce côté mesurant environ 21.25 pieds ; contenant une superficie de cinq cent trente-quatre (534) pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie nord-est du lot du cadastre No 18-50, aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier St-Laurent de la Cité de Montréal ;

4.—Une lisière de terrain sur laquelle est érigée une construction en brique de 2½ étages, bornée au sud-ouest par le résidu du lot du cadastre No 18-49, ce côté mesurant environ 25.6 pieds ; au nord-ouest par le lot du cadastre No 18-48, ce côté mesurant environ 21.65 pieds ; au nord-est par la rue St-Laurent, ce côté mesurant environ 25.6 pieds ; au sud-est par le lot du cadastre No 18-50, ce côté mesurant environ 21.45 pieds, contenant une superficie de cinq cent cinquante-un (551) pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie nord-est du lot du cadas-



ST. LAWRENCE STREET

From Pine Avenue to Mount
Royal Avenue.

The City of Montreal, by their undersigned Attorneys and Counsel, hereby give public notice that on TUESDAY, the fourteenth day of March next, at half-past ten o'clock in the forenoon, or as soon as Counsel can be heard, at the Court-House of this City, they will, by and through their said Attorneys and Counsel, present to the Superior Court, sitting in the division of practice (room No. 31) in and for the District of Montreal, Province of Quebec, a petition calling upon the said Court to choose and nominate, in virtue of the act of the Legislature 62 Victoria, chapter 58, and its amendments, two competent and disinterested persons to act as Commissioners, jointly with one of the Recordors of the said City as president and two of their assessors named by the Council, to fix and determine, in conformity with said acts the price and indemnity to be allowed for the lots or immovables hereafter described which the said City of Montreal have, by a resolution adopted on the thirteenth day of February instant, under the authority of the Act 4th Edward VII, chapter 49, section 24, determined to acquire for the purpose of widening St. Lawrence street, from Pine avenue to Mount-Royal avenue, in the St. Lawrence and St. Jean-Baptiste wards, and to perform such other duties as are imposed by law upon the said Commissioners, viz :—

1.—A piece of land, bounded on the south-western side by the residue of lots cadastral Nos. 18-55 and 18-54, said side measuring about 33.9 feet; on the north-western side by lot cadastral No. 18-53, said side measuring about 21.25 feet; on the north-eastern side by St. Lawrence street, said side measuring about 33.4 feet; on the south-eastern side by the residue of lot cadastral No. 18-55, actually Pine avenue, said side measuring about 21.25 feet, containing a superficial area of about seven hundred and fifteen (715) square feet, the said piece of land being north-eastern portion of lots cadastral Nos. 18-55 and 18-54 of the official plan and book of reference for the St. Lawrence ward of the City of Montreal.

2.—A piece of land with 3½ story brick houses thereon erected, bounded on the south-western side by residue of lots cadastral Nos. 18-53, 18-52, 18-51, said side measuring about 75.1 feet; on the north-western side by lot cadastral No. 18-50, said side measuring about 21.25 feet; on the north-eastern side by St. Lawrence street, said side measuring about 75.1 feet; on the south-eastern side by lot cadastral No. 18-54, said side measuring about 21.25 feet, containing a superficial area of about one thousand five hundred and ninety-six (1,596) square feet, the said piece of land being north-eastern portion of lots cadastral Nos. 18-53, 18-52, 18-51 of the official plan and book of reference for the St. Lawrence ward of the City of Montreal.

3.—A piece of land with 2½ story stone house thereon erected, bounded on the south-western side by residue of lots cadastral No. 18-50, said side measuring about 25.0 feet; on the north-western side by lot cadastral No. 18-49, said side measuring about 21.45 feet; on the north-eastern side by St. Lawrence street, said side measuring about 25.0 feet; on the south-eastern side by lot cadastral No. 18-51, said side measuring about 21.25 feet, containing a superficial area of about five hundred and thirty-four (534) square feet, the said piece of land being north-eastern portion of lot cadastral No. 18-50, of the official plan and book of reference for the St. Lawrence ward, of the City of Montreal.

4.—A piece of land with 2½ story brick house thereon erected, bounded on the south-western side by residue of lot cadastral No. 18-49, said side measuring about 25.6 feet; on the north-western side by lot cadastral No. 18-48, said side measuring about 21.65 feet; on the north-eastern side by St. Lawrence street, said side measuring about 25.6 feet; on the south-eastern side by lot cadastral No. 18-50, said side measuring about 21.45 feet, containing a superficial area of about five hundred and fifty-one (551) square feet, the said piece of land being north-eastern portion of lot cadastral